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Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde (beantwoording 
binnen 30 dagen) 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering 
 
C. Technische vragen over onderwerpen geagendeerd voor een commissie- en/of 
raadsvergadering 
 
D. Overige technische vragen (vragen die geen betrekking hebben op een voorliggend 
raadsvoorstel of onderwerp op de commissieagenda; beantwoording binnen 30 dagen) 
 

 
 

Categorie: A / B / C / D (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp: Zorgen n.a.v. brand Arnhem 
 
Naam en fractie: R.W.M. van Bommel, ONS Zevenaar 
 
Datum indienen: 21 juni 2023 
 
Afdeling:  
 
Contactpersoon:  

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
Naar aanleiding van de vreselijke brand afgelopen zondag in Arnhem1 willen wij ons verzekeren 
dat we in Zevenaar al het mogelijke hebben gedaan een zelfde situatie hier in Zevenaar te 
voorkomen. Alhoewel de oorzaak van de ramp in Arnhem nog nader wordt onderzocht is wel al 
duidelijk geworden dat de zonnepanelen de bluswerkzaamheden enorm hebben gehinderd. 
Omdat er ook in Zevenaar vanzelfsprekend steeds meer daken worden voorzien van (veel) 
zonnepanelen leidt dat voor ons tot de volgende vragen. 
 
Vraag/Vragen: 
 
1. Kan de portefeuillehouder aangeven in welke mate er contact is geweest met de brandweer 

n.a.v. deze calamiteit in Arnhem? 
 
2. Is de brandweer in Zevenaar voldoende uitgerust voor een dergelijke calamiteit? M.a.w. 

kunnen zij effectief optreden mocht een dergelijk ramp zich onverhoopt voordoen in 
Zevenaar? 

 
3. Is het, al dan niet vooruitlopend op landelijk beleid, mogelijk voor de gemeente Zevenaar om, 

al dan niet tijdelijk, beleid te formuleren voor het plaatsen van (grote hoeveelheden) 
zonnepanelen? 


